
Gjennomslag for barnehageforskriftene - endelig 
 

Ønsker å bidra med noen refleksjoner etter siste kommunestyremøte siden 
lokalavisa denne gangen ikke referere fra møtet. 
 
 I de siste tre årene har kommunestyret i januar, behandlet forskrifter for 
likebehandling av kommunale og ikke-kommunale barnehager. 
 
Hvert år har Venstre sammen med andre opposisjonspolitikere gått inn for at 
Verdal også skulle benytte KS/PBL sitt forslag om utregning av kommunale 
tilskudd til barnehagene, noe som de fleste andre kommuner bruker. Flertallet 
ønsket at vi skulle følge vårt eget opplegg til tross for at det var enighet om at 
begge utregningsmåtene ga samme resultat. 
 
Dette har ført til dårligere klima mellom kommunen og de private barnehagene 
- og det ga oss et dårlig omdømme gjennom oppslag i avisene.  
 
Heldigvis var hele kommunestyret denne gangen enig i at vi skulle følge det 
opplegget som KS/PBL har utarbeidet. En kan likevel undre seg når en av 
representantene fra AP uttalte fra talerstolen at hun var glad for at vi nå hadde 
fått forskrifter som også de private barnehagene ønsket. Ja vel, men hvorfor 
stemte hun da i mot tilsvarende forslag i 2013, når hun er så glad for at vi nå får 
de forskriftene mindretallet ønsket i fjor?  Jo, sa hun, fordi rådmannen i 2013 
foreslo at kommunen fortsatt skulle ha sitt eget opplegg, men i år foreslo han 
det samme som Venstre har gått inn for i flere år. Da kunne hun også gå inn for 
det - må vite! 
 
Riktignok har vi en dyktig rådmann og flinke folk i administrasjonen, men hva 
har vi politikere for, om det er slik at vi ikke skal vurdere selv, men kun følge 
det administrasjonen går inn for?  
 
Verdal, 13.02.2014 
Brita Kleven Thorsvik, Venstre 


